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Theroleof civil society in protecting public funds
Abstract:

The public administration in the wundeveloped countries faces a big
administrative failure, lack of performance and dissipation of public funds, resulting
in the isolation of administrative system for citizens and loss of confidence in this
system and its services.

For this, the citizens, must struggle to establish a strong civil society capable of
influencing the administrative environment, and claim to devote transparency in the
public administrative management.

Keywords:

The civil society, public funds, participatory democracy, corruption.

Lerdle delasociété civile dansla protection des biens publics
Résume:

Dans différents Pays du monde, 1’administration a longtemps souffert de
defaillances et de lacunes dans la gestion, mais aussi et surtout, du gaspillage des
biens publics. Ceci a engendré 1’1solement du citoyen de 1’administration, sa perte de
confiance en celle-ci et son incrédulité envers les services qu’elle fournit.

Par conséquent, le citoyen ne cesse de lutter pour fonder une société civile
efficace qui puisse influencer positivement la vie administrative en consacrant la
transparence des actions de I’administration a travers la participation a la gestion
des affaires publiques.

Motsclés:
Société civile, biens publics, démocratie participative, corruption.
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